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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ  ΑΤΤΙΚΗΣ     ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ: ..15η/2013..  

της ..21 ης/06/2013.. 
∆ΗΜΟΣ ∆ΙΟΝΥΣΟΥ  
Ταχ.  ∆/νση : Λ. Μαραθώνος 29 & Αθ. ∆ιάκου 01      
Άγιος Στέφανος      ..Αριθ. Απόφασης: ..121/2013.. 
                      

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Από το Πρακτικό της ..21ης/06/2013.. της ..15ης/2013.. ∆ηµόσιας Τακτικής  συνεδρίασης του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου. 
Σήµερα την ..21η  Ιουνίου 2013.. ηµέρα ..Παρασκευή... και ώρα ..12:00.. το ∆ηµοτικό 

Συµβούλιο του ∆ήµου ∆ιονύσου συνήλθε σε Τακτική ∆ηµόσια συνεδρίαση στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του ∆ηµοτικού Καταστήµατος, στο Πολιτιστικό Πνευµατικό Κέντρο της ∆ηµοτικής 
Κοινότητας Αγίου Στεφάνου επί της οδού Ευαγγέλου Πεντζερίδη 3, ύστερα από την υπ’ αριθ. 
..19932/17-06-2013.. πρόσκληση που δηµοσιεύθηκε και επιδόθηκε σε κάθε Σύµβουλο χωριστά, στον 
κ. ∆ήµαρχο σύµφωνα µε τις δ/ξεις του άρθ. 67 του Ν.3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της 
Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης), τις διατάξεις του 
άρθρου 95 «Σύγκληση και λειτουργία του ∆. Σ.» και 96 «Τόπος συνεδρίασης, απαρτία και λήψη 
αποφάσεων του ∆.Σ.» του ν. 3463/2006 (∆Κ∆),για συζήτηση και λήψη απόφασης στα παρακάτω 
θέµατα της ηµερήσιας διάταξης καθώς και στο θέµα που τέθηκε Εκτός Ηµερήσιας ∆ιάταξης: 

 
ΘΕΜΑ 1ο: «Κατανοµή Πιστώσεων στις  Σχολικές Επιτροπές Πρωτοβάθµιας και ∆ευτεροβάθµιας 
Εκπαίδευσης του ∆ήµου ∆ιονύσου για την κάλυψη λειτουργικών δαπανών». 
ΘΕΜΑ 2ο: «Κατανοµή Πιστώσεων στις  Σχολικές Επιτροπές Πρωτοβάθµιας και ∆ευτεροβάθµιας 
Εκπαίδευσης του ∆ήµου ∆ιονύσου για συντήρηση και επισκευή σχολικών κτιρίων (1η εντολή 
µεταφοράς ΣΑΤΑ)». 
ΘΕΜΑ 3ο: «Λήψη απόφασης περί αποδοχής η µη των προτάσεων της Επιτροπής Συµβιβαστικής 
Επίλυσης Φορολογικών ∆ιαφορών του ∆ήµου ∆ιονύσου εκ του πρακτικού της 29ης Μαΐου 2013». 
ΘΕΜΑ 4ο: «Υποβολή της υπ’ αριθ. 02/2013 απόφασης του ∆ιοικητικού Συµβουλίου του ∆ηµοτικού 
Οίκου Ευγηρίας Θεοδώρου και ∆έσποινα Κυριακίδου ∆ήµου ∆ιονύσου, µε θέµα: « Έγκριση 
Προϋπολογισµού ο. ε. 2013».  
ΘΕΜΑ 5ο: «Έγκριση ανάθεσης παροχής υπηρεσίας “Τεχνική εξυπηρέτηση και υποστήριξη της 
µηχανής ταχυδροµείου”».  
ΘΕΜΑ 6ο: «Έγκριση ∆ιενέργειας (Αναγκαιότητας) Προµηθειών και Παροχής Υπηρεσιών». 
 
� ΘΕΜΑ 7ο: «Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου “Οδοποιΐα  

Κοινότητας Κρυονερίου”». 
 
ΘΕΜΑ 8ο: «Έγκριση 1ου Α.Π.Ε. (τακτοποιητικού) του έργου «οδοποιία ∆.Κ. ∆ιονύσου». 
ΘΕΜΑ 9ο: «Έγκριση εφαρµογής πιλοτικού προγράµµατος (1 χρόνου) ολοκληρωµένης ανακύκλωσης 
και διαχείρισης µεταχειρισµένων ενδυµάτων και υποδηµάτων της εταιρείας RECYCOM». 
ΘΕΜΑ 10ο: «Υποβολή της αριθ. 174/11-06-2013 απόφασης της Οικονοµικής Επιτροπής περί 
«Έκθεσης αποτελεσµάτων εκτέλεσης προϋπολογισµού ∆ήµου Α’ τριµήνου ο. ε. 2013». 
ΘΕΜΑ 11ο: «Αποδοχή Χρηµατοδότησης για την εκκαθάριση ληξιπρόθεσµων οφειλών του 

∆ήµου – Αναµόρφωση προϋπολογισµού και ετήσιου προγράµµατος δράσης ο.ε. 2013». 
ΘΕΜΑ 12ο: «Λήψη απόφασης α) για τη συµµετοχή του ∆ήµου ∆ιονύσου στο Επιχειρησιακό 
Πρόγραµµα «Περιβάλλον και Αειφόρος Ανάπτυξη» του ΕΠΠΕΡΑΑ και β) έγκριση απ’ ευθείας 
ανάθεσης για την παροχή υπηρεσιών συµβούλου τεχνικής υποστήριξης». 
ΘΕΜΑ 13ο:  «Έγκριση ανάθεσης παροχής υπηρεσίας  «Συντήρηση και προµήθεια αναλωσίµων 
φωτοτυπικών µηχανηµάτων µάρκας XEROX ∆ήµου ∆ιονύσου». 
ΘΕΜΑ 14ο: «∆ιαγραφές Χρεώσεων Βεβαιωτικών Καταλόγων». 
ΘΕΜΑ 15ο: «Λήψη απόφασης σχετική µε τη δωρεάν παραχώρηση τµήµατος δηµοτικού ακινήτου της 
∆.Ε. Σταµάτας στην ΕΥ∆ΑΠ». 
 
            Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο πρόεδρος διαπίστωσε ότι από τα ..41.. µέλη 
του δηµοτικού συµβουλίου παρόντα  ήταν ..26.. ήτοι: 



 2 

Σηµειώνεται ότι στη συνεδρίαση παρόν ήταν ο πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Σταµάτας κ. 
Κόκκαλης Γεώργιος. 
 
Οι απόντες ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι νοµίµως κληθέντες και εµπροθέσµως δεν παρέστησαν στη 
σηµερινή Συνεδρίαση. 
Απουσίες: 
• Οι ∆. Σ. κ. κ. Μαγγίνα Στέλλα- Σοφία, Κατσίγιαννη Σοφία, Στάϊκος Θεόδωρος, Νικητόπουλος 
Ιωάννης, και Φέρµελη Λυδία απουσίαζαν καθ’ όλη τη διάρκεια της συνεδρίασης. 

• Η ∆.Σ. κ. Σαραντάκη Θεοδώρα απουσίαζε κατά τη συζήτηση του 6ου θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Καρυστινός Νικόλαος απουσίαζε κατά τη συζήτηση των 13ου και 14ου θεµάτων της 
ηµερήσιας διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Λίτσας Αθανάσιος απουσίαζε κατά τη διάρκεια της συζήτησης των θεµάτων 3, 4 και 5. 
• Η ∆.Σ. κ. Τσαλτούµη Κυριακή απουσίαζε κατά τη συζήτηση των θεµάτων 3  και  6 .  
• Η ∆.Σ. κ. Σώκου Ζωή απουσίαζε κατά τη συζήτηση του 11ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 
• Ο ∆.Σ. κ. Ζυγούνας Γεώργιος απουσίαζε κατά τη συζήτηση του 13ου θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Ροϊδης Αθανάσιος απουσίαζε κατά τη συζήτηση του 15ου θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 

• Η ∆.Σ. κ. Κοροβέση Βασιλική(Βάσια) απουσίαζε κατά τη συζήτηση του 13ου θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 

Προσελεύσεις: 
• Οι ∆.Σ. κ. κ. Κοντάκης Κυριάκος, Πέππας Νικόλαος, Ποτίδης Χρήστος και Ίσσαρης Γρηγόριος 
προσήλθαν στη συνεδρίαση κατά τη διάρκεια των ανακοινώσεων από τον Πρόεδρο προ ηµερησίας 
διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Λίτσας Αθανάσιος προσήλθε κατά τη διάρκεια συζήτησης του 2ου θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 

• Οι ∆.Σ. κ.κ. Γιαρένης ∆ηµήτριος και Τσούκας Παναγιώτης προσήλθαν κατά τη συζήτηση του 3ου 
θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

              ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1. ΚΑΡΑΣΑΡΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ, Πρόεδρος. 

2. ΧΙΩΤΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ. 
3. ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
4. ΣΑΡΑΝΤΑΚΗ ΘΕΟ∆ΩΡΑ. 
5. ΚΑΡΥΣΤΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
6. ΓΑΡΕΦΑΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ.  
7. ΠΑΛΙΓΓΙΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
8. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
9. ΠΑΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ . 
10. ΤΖΑΝΕΤΗ ΑΓΑΘΗ –ΕΛΛΗ. 
11. ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
12. ΠΑΠΑΧΑΡΤΟΦΥΛΗΣ ΗΛΙΑΣ. 
13. ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙ∆ΗΣ ΑΒΡΑΑΜ.  
14. ΖΑΜΑΝΗΣ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 

15. ΤΑΟΥΞΗ–ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 
16. ΚΟΚΜΟΤΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 
17. ΠΕΠΠΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ. 
18. ΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΛΕΝΗ (ΛΕΝΑ).     
19. ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
20. ΜΠΟΥΣΜΠΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
21. ΤΣΑΛΤΟΥΜΗ ΚΥΡΙΑΚΗ. 
22. ΣΩΚΟΥ ΖΩΗ. 
23. ΛΟΥΚΑΤΟΣ ΠΑΝΑΓΗΣ. 
24. ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ.   
25. ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
26. ΚΟΡΟΒΕΣΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ (ΒΑΣΙΑ). 

 

             ΑΠΟΝΤΕΣ  
1. ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
2. ΠΕΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
3. ΠΟΤΙ∆ΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
4. ΜΑΓΓΙΝΑ ΣΤΕΛΛΑ – ΣΟΦΙΑ. 
5. ΚΑΤΣΙΓΙΑΝΝΗ ΣΟΦΙΑ. 
6. ΛΙΤΣΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
7. ΣΩΤΗΡΙΟΥ ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΣ 
8. ΙΣΣΑΡΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ. 
9. ΓΙΑΡΕΝΗΣ  ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
10. ΣΤΑΪΚΟΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ. 
11. ΤΣΟΥΚΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
12. ΝΙΚΗΤΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
13. ΡΟΪ∆ΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
14. ΚΟΥΡΙ∆ΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
15. ΦΕΡΜΕΛΗ ΛΥ∆ΙΑ. 
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• Ο ∆.Σ. κ. Ροϊδης Αθανάσιος προσήλθε κατά τη συζήτηση του 6ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 
• Ο ∆Σ κ. Κουριδάκης Κωνσταντίνος προσήλθε κατά τη συζήτηση του 15ου θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 

 
Αποχωρήσεις 
• Ο ∆.Σ. κ. Πέππας Νικόλαος αποχώρησε από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 12ου θέµατος 
της ηµερήσιας διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Ποτίδης Χρήστος αποχώρησε από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 8ου θέµατος της 
ηµερήσιας διάταξης. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ.  Παλιγγίνης Κωνσταντίνος, Παπαχαρτοφύλης Ηλίας, Κοκµοτός Βασίλειος, Πέππα 
Αγγελική, Γιαρένης ∆ηµήτριος και Τσούκας Παναγιώτης αποχώρησαν από τη συνεδρίαση κατά τη 
συζήτηση του 7ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Η ∆.Σ. κ. Παπαπαναιώτου Ελένη(Λένα) αποχώρησε από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 12ου 
θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ. Λίτσας Αθανάσιος, Τσαλτούµη Κυριακή αποχώρησε από τη συνεδρίαση κατά τη 
συζήτηση του 11ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

 
� Ο ∆ήµαρχος κ. Ιωάννης Καλαφατέλης  νοµίµως κληθείς  παρίσταται στη συνεδρίαση . 
� Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν και οι   κ. κ.   Κυριακούλη Ελευθερία και Σαββοπούλου Καλλιόπη 
υπάλληλοι του ∆ήµου για την τήρηση των πρακτικών. 

� Το 15ο θέµα της Ηµερήσιας ∆ιάταξης µε τίτλο: «Λήψη απόφασης σχετική µε τη δωρεάν 
παραχώρηση τµήµατος δηµοτικού ακινήτου της ∆. Ε. Σταµάτας στην ΕΥ∆ΑΠ» προτάχθηκε και 
συζητήθηκε µετά το 6ο θέµα δεδοµένου ότι παραβρέθηκαν στη συνεδρίαση ενδιαφερόµενοι 
δηµότες. 

� Το 11ο θέµα της Ηµερήσιας ∆ιάταξης µε τίτλο: «Αποδοχή Χρηµατοδότησης για την εκκαθάριση 
ληξιπρόθεσµων οφειλών του ∆ήµου – Αναµόρφωση προϋπολογισµού και ετήσιου προγράµµατος 
δράσης ο. ε. 2013» προτάχθηκε και συζητήθηκε µετά το 15ο θέµα δεδοµένου ότι παραβρέθηκε στη 
συνεδρίαση για το εν λόγω θέµα η διευθύντρια Οικονοµικών Υπηρεσιών κ. Φλώρου Βασιλική. 

 
..Αριθ. Απόφασης: ..121/2013.. 
 
� ΘΕΜΑ 7ο: «Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου “Οδοποιΐα  

Κοινότητας Κρυονερίου”». 
 

Ο Πρόεδρος µετά την εκφώνηση του ..7ου.. θέµατος της ηµερήσιας διάταξης έδωσε το λόγο στον 
Αντιδήµαρχο Τεχνικών Έργων & Υποδοµών κ. Παππά Νικόλαο για να προβεί στην εισήγηση. 
 
Ο  Αντιδήµαρχος κ. Παππάς Νικόλαος ανέπτυξε το θέµα και  είπε  τα  εξής: 
 

  Το ανωτέρω έργο το οποίο χρηµατοδοτήθηκε από το ΠΕΠ Αττικής εκτελέστηκε από τον 
ανάδοχο Σκούρα ∆ηµήτριο, σύµφωνα µε την 294/99 µελέτη της Τ.Υ.∆.Κ., το υπ’ αριθ. 2315/5-07-
2002 εργολαβικό συµφωνητικό ποσού 496.504,35 € ( µε ΦΠΑ 18% ) και αφορούσε την εκτέλεση του 
έργου «Ο∆ΟΠΟΙΙΑ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΚΡΥΟΝΕΡΙΟΥ» της ∆. Κ. Κρυονερίου, σχετικά µε την 
ασφαλτόστρωση δρόµων στην εντός σχεδίου περιοχή της Κοινότητας Κρυονερίου, όπως 
συγκεκριµένα αναφέρονται στην επισυναπτόµενη Τεχνική Έκθεση  της ως άνω µελέτης.  

Με την υπ’ αριθ. 305/2002 Απόφαση Κοινοτικού Συµβουλίου εγκρίθηκε ο 1ος 
Ανακεφαλαιωτικός Πίνακας Εργασιών που αφορά αυξοµειώσεις ποσοτήτων της σύµβασης καθώς και 
το 1ο πρωτόκολλο κανονισµού νέων τιµών µονάδος για εργασίες που δεν είχαν προβλεφθεί στην 
σύµβαση   συνολικής δαπάνης 585.852,18 €. µε  ΦΠΑ 18% Με την υπ’ αριθ. 88/2003 Απόφαση 
Κοινοτικού Συµβουλίου εγκρίθηκε ο 2ος Ανακεφαλαιωτικός Πίνακας Εργασιών που αφορά 
αυξοµειώσεις ποσοτήτων της σύµβασης καθώς και το 2ο πρωτόκολλο κανονισµού νέων τιµών 
µονάδος για εργασίες που δεν είχαν προβλεφθεί στην σύµβαση   συνολικής δαπάνης  585.146,34 €. 
µε  ΦΠΑ 18% Με την υπ’ αριθ. 294/2003 Απόφαση Κοινοτικού Συµβουλίου εγκρίθηκε ο 3ος 
Ανακεφαλαιωτικός Πίνακας Εργασιών που αφορά απρόβλεπτες εργασίες κατά την εκτέλεση και 
ολοκλήρωση του έργου καθώς και το 3ο πρωτόκολλο κανονισµού νέων τιµών µονάδος για εργασίες 
που δεν είχαν προβλεφθεί στην σύµβαση  συνολικής δαπάνης  585.100,63 €. µε  ΦΠΑ 18% ‘ 

Μετά την ολοκλήρωση των εργασιών η δαπάνη του έργου ανήλθε στο ποσό των 572.918,88 € 
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Επιβλέπων του έργου ήταν ο κ. Μπαλαδάκης Γεώργιος υπάλληλος της Κοινότητας 
Κρυονερίου. Η συµβατική προθεσµία κατασκευής του έργου ήταν 90 ηµέρες από την ηµεροµηνία 
υπογραφής της σύµβασης, όπως ορίζεται από την παρ. 2, άρθρο 48 του Ν.3669/08, ήτοι έως την 05-
11-2002 ακολούθησαν 3 παρατάσεις η τελευταία των οποίων έληγε σύµφωνα µε την 88/2003 
Απόφαση Κοινοτικού Συµβουλίου στις 31-5-2003 Η Βεβαίωση Περαίωσης φέρει ηµεροµηνία 30-5-
2003, ήτοι εντός της συµβατικής προθεσµίας.. 

Η Αποκεντρωµένη ∆ιοίκηση Αττικής µε το υπ’ αριθµ. 24238/20298/02-05-2013 έγγραφό της 
προέβη στη Συγκρότηση επιτροπής προσωρινής και οριστικής παραλαβής του εκτελεσθέντος έργου 
«Ο∆ΟΠΟΙΙΑ  ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΚΡΥΟΝΕΡΙΟΥ» της ∆.Κ. Κρυονερίου. 

 Στις 24-5-2013 συνεδρίασε η επιτροπή και µας διαβίβασε το ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΟ ΠΡΟΣΩΡΙΝΗΣ 
ΚΑΙ ΟΡΙΣΤΙΚΗΣ ΠΑΡΑΛΑΒΗΣ υπογεγραµµένο από τα µέλη τον επιβλέποντα και τον ανάδοχο.  

Μετά τα ανωτέρω καλείται το ∆ηµοτικό Συµβούλιο να λάβει σχετική απόφαση: 
Για την έγκριση του Πρωτοκόλλου Προσωρινής και Οριστικής Παραλαβής του έργου «Ο∆ΟΠΟΙΙΑ 

ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΚΡΥΟΝΕΡΙΟΥ» της ∆. Κ. Κρυονερίου . 
 
 Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο ∆.Σ. κ. Πασιπουλαρίδης Αβραάµ ως ειδικός αγορητής της 

παράταξης «Αδέσµευτη ∆ηµοτική Κίνηση» και τοποθετήθηκε ως ακολούθως: «Το έργο πληρώθηκε 
και καλούµεθα εµείς σήµερα µετά 10 χρόνια, λες και δεν υπήρχε Κοινότητα Κρυονερίου από το 2003 
µέχρι το 2010, να εγκρίνουµε το πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής του εν λόγω έργου, το οποίον 
δεν ενέκρινε το ∆ηµοτικό Συµβούλιο της Κοινότητας Κρυονερίου για λόγους που δεν γνωρίζουµε, 
προφανώς όµως σηµαντικούς.  

Κατόπιν τούτου, είναι απαράδεκτο από κάθε πλευρά να επικαλούµεθα ότι η ΤΥ∆Κ άργησε. 
∆ηλαδή άργησε 7 χρόνια η ΤΥ∆Κ, από το 2003 µέχρι το 2010 που υπήρχε η Κοινότητα Κρυονερίου, 
άργησε 7 χρόνια και το έστειλε τώρα;Κατόπιν τούτου, είναι απαράδεκτο από κάθε πλευρά, µετά 10 
χρόνια, καθ' ην στιγµήν το έργο έγινε το 2003, να έρχεται το παρόν θέµα για συζήτηση στο ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο. Και τί; Να αποφασίσει το δικό µας ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου ∆ιονύσου για το τί 
έγινε στο Κρυονέρι πριν 10 χρόνια. Φυσικά καταψηφίζουµε την εισήγηση». 

 
Έπειτα το λόγο πήρε ο ∆.Σ. κ. Μπούσµπουρας Αθανάσιος ως ειδικός αγορητής της παράταξης 
«Συµµαχία για τον πολίτη» και τοποθετήθηκε ως ακολούθως: «Κύριοι συνάδελφοι, εγώ θέλω να 
πιστεύω ότι είναι σωστά αυτά τα οποία είπε ο κ. Παππάς. Αλλά δεν µπορώ να αποφασίσω για ένα 
έργο που έχει γίνει πριν από 10 χρόνια και αφορά όπως βλέπω εδώ στην τεχνική έκθεση, η µελέτη 
αφορά την ασφαλτόστρωση δρόµων στην εντός σχεδίου περιοχή της Κοινότητας. Αφορά τους 
δρόµους Αγ. ∆ηµητρίου, ∆άφνης, Τριάδος, Ολυµπιονικών κλπ. Είναι κάπου 15-20. ∆εν χρειάζεται να 
τους αναφέρω έναν - έναν. "Η υπάρχουσα κατάσταση των δρόµων περιλαµβάνει 3Α οδοστρωσίας 
κατά µέσον όρο 5 εκατοστών. Λέει για τους οδούς Πολυτεχνείου και Ανοίξεως υπάρχει πρόχειρος 
τάπητας που έχει κατασκευαστεί σύµφωνα µε τα εγκεκριµένα υψόµετρα". 
  Αλλά καλούµεθα εµείς στο Συµβούλιο σήµερα να πούµε ένα ναι ή ένα όχι. Μα πώς; Να µας 
πει κάποιος αυτοί οι δρόµοι από τότε µέχρι τώρα έχουν ξαναφτιαχτεί; Μία φορά; ∆ύο; Τρεις; Και 
πόσες ακόµη; 
 Εγώ προσωπικά δεν στέκοµαι θετικά. Θα ψηφίσω λευκό για κάτι το οποίο δεν έχω άποψη και 
για κάτι το οποίο έχει συµβεί πριν από 10 χρόνια. Ευχαριστώ». 
 
Τέλος η ∆.Σ. κ. Σώκου Ζωή λαβούσα το λόγο ως ειδική αγορητής της παράταξης «Λαϊκή 
Συσπείρωση ∆ιονύσου» και δήλωσε ότι θα ψηφίσουνε λευκό δεδοµένου ότι δεν µπορούν να 
καταλάβουν την καθυστέρηση παραλαβής του έργου. 
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο αφού έλαβε υπόψη: 
� Την εισήγηση. 
� Τις διατάξεις των άρθρων 65,  και 67 του Ν. 3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και 

της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης.) 
� Τις διατάξεις των άρθρων 93 και 95 του Ν. 3463/2006 (Κ. ∆. Κ) (ΦΕΚ 114/8-6-2006, τεύχος Α΄) 

«Κύρωση του Κώδικα ∆ήµων και Κοινοτήτων». 
� Το από 24-5-2013 πρωτόκολλο προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου. 
� Το υπ’ αριθµ. 24238/20298/02-05-2013 έγγραφό της  Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης Αττικής. 
� Την Τεχνική Έκθεση του έργου. 
� Τις τοποθετήσεις των ∆ηµοτικών Συµβούλων  (Λεπτοµέρειες στα αποµαγνητοφωνηµένα 

πρακτικά). 
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Με  ψήφους 17 υπέρ,  3 κατά και 6 Λευκές 

 
Μειοψηφούντων των ∆. Σ.  κ. κ.  Πασιπουλαρίδη Αβραάµ, Ζαµάνη ∆ιονυσίου και  Ταουξή- 
Χριστιανίδη Καλλιόπης, για τους λόγους που ανάφεραν στην τοποθέτησή τους και αναλυτικά 
καταγράφηκαν στα αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά. 
 
Οι ∆. Σ. κ. κ. Ίσσαρης Γρηγόριος, Παπαναγιώτου Ελένη (Λένα), Κυριακόπουλος Αθανάσιος, 
Μπούσµπουρας Αθανάσιος, Σώκου Ζωή και Λουκάτος Παναγής δήλωσαν λευκή ψήφο για τους 
λόγους που ανάφεραν στην τοποθέτησή τους και αναλυτικά καταγράφηκαν στα 
αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά. 
 

Εγκρίνει το Πρωτόκολλο Προσωρινής και Οριστικής Παραλαβής του έργου «Ο∆ΟΠΟΙΙΑ 
ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΚΡΥΟΝΕΡΙΟΥ» της ∆. Κ. Κρυονερίου . 

   
Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ        ΤΑ  ΜΕΛΗ                
ΚΑΡΑΣΑΡΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ.       ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
      ΧΙΩΤΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ.     
      ΠΕΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
                                                                       ΠΟΤΙ∆ΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
                                                                       ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
                                                                       ΣΑΡΑΝΤΑΚΗ ΘΕΟ∆ΩΡΑ. 

ΚΑΡΥΣΤΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
ΓΑΡΕΦΑΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ. 
ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
ΠΑΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
ΤΖΑΝΕΤΗ ΑΓΑΘΗ – ΕΛΛΗ. 
ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙ∆ΗΣ ΑΒΡΑΑΜ. 
ΖΑΜΑΝΗΣ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
ΤΑΟΥΞΗ-ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 
ΙΣΣΑΡΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ. 
ΠΑΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΛΕΝΗ (ΛΕΝΑ). 
ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
ΜΠΟΥΣΜΠΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
ΣΩΚΟΥ ΖΩΗ. 
ΛΟΥΚΑΤΟΣ ΠΑΝΑΓΗΣ. 
ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ. 
ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
ΡΟΪ∆ΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
ΚΟΡΟΒΕΣΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ( ΒΑΣΙΑ). 

     Ακριβές Αντίγραφο 
Άγιος Στέφανος 05/07/2013 
Ο Πρόεδρος του ∆.Σ. 

 
Καρασαρλής Αναστάσιος 

 
Σχέδιο 
Φάκελος Αποφάσεων ∆.Σ. 
Εσωτερική ∆ιανοµή 
- Γραφείο ∆ηµάρχου. 
- ∆ιεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών. 
- Αυτοτελές Τµήµα Προγραµµατισµού, Οργάνωσης, πληροφορικής & διαφάνειας µε την ευθύνη 
ανάρτησης της παρούσης στην ιστοσελίδα του ∆ήµου.  

 


